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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Nagy Márton István, nemzetgazdasági miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mennyi migránsmunkást foglalkoztatnak Somogy 
vármegyében?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Somogy vármegye - különösen annak belső és déli része - még mindig magas munkanélküliségi
rátától  szenved.  A  KSH  hivatalos  adatai  szerint  a  2023-as  év  III.  negyedévében  országos
összevetésben a harmadik legrosszabb számokat itt  találhatjuk. A sor végén Békés és Szabolcs-
Szatmár-Bereg vármegye kullog 9,1%-os mutatóval, aminél sajnos Somogy csak egy hajszálnyival
tud jobb szintet produkálni a maga 8,8%-os teljesítményével.

Egyre gyakoribb, hogy a migránsmunkások elveszik a magyarok állását. Ha pedig ez egyelőre nem
is  történik  mindenhol  így,  az  kétségtelen,  hogy  az  amúgy  is  alacsony  béreket  még  inkább
visszafogják.

Véleményem szerint,  amíg  ennyi  munkanélküli  van Somogyban is,  addig inkább nekik kellene
ingyenes  és  piacképes  átképzési  lehetőségeket  nyújtani,  nem  pedig  migránsmunkásokat
foglalkoztatni.

A migránsmunkásokkal  kapcsolatban  sokféle  hír  terjed,  ezért  az  alábbi  kérdésekkel  fordulok
Önhöz:

Jelenleg mennyi az EU-n kívüli vendégmunkások száma Somogy vármegye városaiban?

Kérem válaszában arra is kitérjen ki, hogy ezen vendégmunkások mely országokból érkeztek.

Várom érdemi és konkrét válaszát!


